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  Gun Sandqvist (PRO)  Maris Sedlenieks (SPF) 
  

 
Närvarande  

  
Ledamöter:  Gun Sandqvist (PRO) 
   Maris Sedlenieks (SPF) 

Kerstin Tovesson (PRO) 
Cecilia Söderman (SPF) 
Åsa Kindblom (SKPF) 

 
 

Ersättare:  Per Rudin (PRO) 
Marianne Elinsdotter (PRO) 

   Catarina Stavenberg (SPF) 
   Lars Bromander (SKPF)  
 
 
Frånvarande:  Catrin Jarl (SPF) 
 
 
Tjänstepersoner:   Odini Nzeribe, avdelningschef ÄO   

Christina Lindström, controller 
Beställarenheten  
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§ 1 Mötets öppnande  
Avdelningschef Odini Nzeribe öppnar mötet.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning  
Pensionärsrådet godkänner dagordningen. 
 
§ 3 Presentationsrunda 
Mötets deltagare presenterar sig.  
 
§ 4 Val av ordförande, vice ordförande samt justerare  
Pensionärsrådet väljer Gun Sandqvist till ordförande och Maris 
Sedlenieks till vice ordförande. De väljs också till att justera 
dagens protokoll. 
 
§ 5 Pensionärsrådets roll och arbetsordning 
Ordförande Gun Sandqvist informerade om att 
stadsdelsnämndens instruktion för pensionärsrådet har skickats 
ut. I instruktionen framgår att pensionärsrådet är ett rådgivande 
organ för överläggningar, samråd och ömsesidigt 
informationsutbyte i frågor som rör äldres levnadsförhållanden. 
Pensionärsrådet ska sammanträda minst sex gånger per år. 
Pensionärsrådet ska få skälig tid att yttra sig innan nämnden fattar 
beslut i ärenden som berör äldre. 
 
Catarina Stavenberg hade en fråga om hur pensionärsrådet får 
tillfälle att yttra sig i olika ärenden/remisser. Odini Nzeribe 
informerade om att pensionärsrådet får ta del av 
stadsdelsnämndens ärenden och tillfälle att yttra sig innan 
stadsdelsnämnden sammanträder.  
 
§ 6 Sammanträdestider  
Sammanträdestiderna för 2022 är utskickade sedan tidigare. 
   
§ 6 Anmälan av justerat protokoll från den 6 december 2021 för 
Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd. 
Protokollet lades till handlingarna. 
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§ 7 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde  
Pensionärsrådet går igenom ärende 3-23 
 
Ärende 5) Revisionsrapport, otillåten påverkan av 
myndighetsutövning inom socialtjänst 
Även inom äldreomsorgen arbetas det aktivt mot hot och våld 
och otillåten påverkan, bland annat så har vi arbetssätt och rutiner 
vid hembesök hos klienter, handlingsplan för hot och våld, 
introduktion vid nyanställning med fokus på otillåten påverkan. 
Boråd och gemensamma ärendedragningar mm.   
 
Ärende 9) Medborgarförslag gällande att ta bort två återstående 
bänkar i Södermalmsallén och ersätta dessa med utökad 
plantering eller en hundrastgård.  
Pensionärsrådet anser att det är viktigt att det finns bänkar kvar 
och att det är olämpligt med en hundrastgård i området.  
 
Ärende 10) Medborgarförslag gällande cykelförbud på 
Årstapromenaden  
Pensionärsrådet stödjer medborgarförslaget.  
 
Ärende 14) Försök med kvalitetspremie inom hemtjänsten 
Odini Nzeribe redogjorde för kvalitetspremie inom hemtjänsten. 
Pensionärsrådet ställer sig frågande till om det är de som redan 
idag har en god verksamhet som kommer ha möjlighet att 
uppfylla kraven och på så sett kunna få tal del av pengarna. 
Medan de utförare som skulle behöva extra pengar för att uppnå 
en ökad kvalité inte kommer att lyckas.  
Pensionärsrådet ställer sig positiva till en kvalitetsutmärkelse  
men tveksamma till att betala ut pengar som ett incitament.   
 
Ärende 15) Remiss av Tillämpningsanvisningar för köhantering 
inom särskilt boende för äldre. 
Pensionärsrådet är positiv till förvaltningens synpunkter och 
stödjer förvaltningens förslag om att köreglerna för de olika 
särskilda boendeformerna förenklas i ett stadsgemensamt 
dokument så att dessa på ett enklare sätt än nu kan kommuniceras 
till invånarna. 
 
Kerstin Tovesson tog upp frågan om vilka regler som gäller vid 
inflyttning till särskilt boende. Frågan kommer att diskuteras 
separat vid nästa sammanträde. 
 
Ärende 16) Detaljplan Lundagatan 
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens inställning.  
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§ 8 Information från avdelningschef Odini Nzeribe 
 Covidsmittan har börjat komma in på våra vård- och 

omsorgsboenden igen och förstärkningsteamet i hemtjänst har 
flera som de tar hand om just nu.  

 Hög sjukfrånvaro av bland medarbetarna på våra boenden och 
i hemtjänsten just nu. Det är ansträngt och vi bemannar upp. 

 Jul och nyårshelgen var relativt lugn.  
 De öppna träffpunkterna är fortsatt öppna. 
 Vi följer rekommendationerna. 
 Tellus har gått över och drivs i egen regi. Tellus ligger 

organisatoriskt under förbyggande enheten. 
 Rekrytering pågår av språklärare och MAR (medicinskt 

ansvarig för rehabilitering) 
 Rekryteringen av en dietist är klar. 
 Anna-Lena Jönsson biträdande enhetschef på Nytorgsgården 

går över till Magdalenagården från och med 17 jan. 
Verksamheten kommer stärka upp med ytterligare en 
biträdande enhetschef på Magdalenagården, rekrytering 
pågår.  

 Charlotta Magnusson, enhetschef på södertjänst ska gå på 
föräldraledighet och Tabita Nodeh från Hornstulls servicehus 
blir tf. enhetschef. Rekrytering för Tabita Nodeh pågår. 

 Socialstyrelsens brukarundersökning skickades ut den 12 
januari. 

 Hur är  vaccinationsläget bland personalen?  
Det är en bra vaccinationsgrad. Verksamheterna informerar 
löpande om vikten att vaccinera sig. Det råder inget 
vaccinationskrav vid nyanställning. 

 Finns det några restriktioner just nu? 
Nej, det är inte besöksförbud. Det som gäller är följsamhet 
basala hygienrutiner, visir och munskydd och att stanna 
hemma vid minsta symtom. Verksamheterna följer givna 
rekommendationer avseende avstånd, maxantal osv.  

 
§ 9 Utse kontaktpersoner vård- och omsorgsboende 
Förslag på kontaktpersoner för vård- och omsorgsboendena har 
skickats ut. Förslaget diskuterades och godkändes. 
 
§ 10 Anmälan av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll  
Inget protokoll har inkommit. 
 
§ 11 Information om inkomna handlingar 
Inga inkomna handlingar. 
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§ 12 Övriga frågor 
 Gun Sandqvist önskar att Anders Göransson, vice 

ordförande i stadsdelsnämnden bjuds in till ett SPR 
sammanträde. Gun har haft kontakt och bjuder in honom 
till den 14/3 2022. 

 
 Johanna Lundberg och Anna Sjösten Yderhag kommer 

angående projekt "Tillgänglighetsanpassad svarsblankett” 
den 14/2 2022 kl. 10.00.  

 
 Äldreombudsmannen Susanne Leinsköld kommer den 

19/4 2022 kl.10.00. 
 

 Per Rudin- vi har tidigare begärt ut avslagsformuleringar 
för särskilt boende för perioden1/1-30/6 2021. 
Förvaltningen återkommer om det inför nästa 
sammanträde. 

 
§ 13 Nästa sammanträde 
Måndag 14 februari klockan 10.00 -12.00 via Skype. 
 
§ 14 Mötets avslutande. 
Ordförande avslutar mötet. 
 
Vid protokollet 
 
Christina Lindström   
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